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PROTOKÓŁ  Nr XXXIX/18 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 14 sierpnia 2018 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 13 radnych (nieobecni 

radny Krzysztof Czajkowski, radna Małgorzata Sikora).   

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1400 i  trwały do godz. 1505  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – Radca Prawny   UM. 

 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas, 

który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. Poinformował zebranych, że w dniu 7 sierpnia 

2018 roku do Biura Rady Miejskiej w Bobolicach wpłynął wniosek Burmistrza Bobolic o 

zwołanie sesji nadzwyczajnej. Zwołanie podyktowane jest koniecznością procedowania uchwał w 

sprawie: 

1. zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 

2. zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2018 – 2035; 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji;  

4. przyjęcia planu rozwoju centrum miasta Bobolice na lata 2018-2020. 

 

Konieczność podjęcia uchwały wynika z możliwości pozyskania  kolejnych dodatkowych 

środków zewnętrznych min. na przebudowę Rynku i ul. Magazynowej.  

 

Ad. 2. Uchwalenie porządku obrad.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas przedstawił radnym porządek 

obrad sesji nadzwyczajnej,  
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Głosowanie nad projektem uchwał w sprawie: 

1. zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 

2. zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2018 – 2035; 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji; 

4. przyjęcia planu rozwoju centrum miasta Bobolice na lata 2018-2020; 

4. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz Bobolic Mieczysława Brzoza poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Bobolic jako 5 projekt uchwały.   

 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli przedstawiony porządek obrad. 
 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.   

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   

 

Pan Zdzisław Strzelczak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały oraz opinii Komisji i wobec braku uwag przystąpiono do 

głosowania.  

 

Uchwała Nr XXXIX/328/18 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,   

 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2018-2035.  
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Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po przedstawieniu projektu uchwały oraz opinii Komisji i wobec braku uwag przystąpiono do 

głosowania.  

 

 Uchwała Nr XXXIX/329/18 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,   

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

Uchwała zmieniająca wprowadza inne terminy emisji obligacji, przewidzianych na 2018 rok, bez 

zmian ich wysokości.  Emisja serii od C18-G18 zostanie   wyemitowana w 2019 roku, w seriach: 

G19-K19. Terminy wykupu pozostają też bez zmian. 

Emisja obligacji w wysokości 3 800 000 zł przeznaczona jest zgodnie z treścią  § 2 uchwały Nr 

XXXVII/309/18  Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 24 maja 2018 roku  w sprawie emisji 

obligacji, oraz Preambułą umowy organizacji, prowadzenia i obsługi obligacji,  na pokrycie 

wkładu własnego Gminy Bobolice do zadań inwestycyjnych z udziałem środków unijnych.  

W ramach przedmiotowej emisji zaplanowane jest m.in. pokrycie wkładu własnego do  

zadania pod nazwą Uzbrojenie części strefy inwestycyjnej.. w wysokości łącznie z drogą             

1 550 000 zł.  

Z uwagi na trudną sytuację na rynku budowlanym, spowodowaną natężeniem inwestycji z 

udziałem środków unijnych w jednym czasie w Polsce, Gmina przeprowadziła cztery przetargi 

nieograniczone w celu wyłonienia wykonawcy zadania w realnej cenie rynkowej, dzięki m.in. 

wydłużeniu, za zgodą Marszałka Województwa  Zachodniopomorskiego zakończenia realizacji 

projektu w 2019 roku.  

Spowodowało to możliwość przesunięcia również emisji obligacji związanych z tym zadaniem. 

Wobec powyższego wysokość emisji obligacji na wkład własny do projektu w zakresie 

Uzbrojenia części strefy inwestycyjnej… w wysokości 1 400 000 zł., przewidzianej na 2018 rok, 

przenosi się do realizacji w budżecie 2019 roku.  

Natomiast realizacja zadania rozpocznie się nadal w 2018 roku, z terminem zakończenia                                

w 2019 roku. 
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Pan Zdzisław Strzelczak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 
Wobec braku uwag poddano projekt pod głosowanie.  

 

Uchwała Nr XXXIX/330/18 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”     

 

4) w sprawie przyjęcia planu rozwoju centrum miasta Bobolice na lata 2018-2020. 

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Maja Wiśniewska insp. ds. rozwoju i obsługi 

inwestorów.  

Plan rozwoju centrum miasta Bobolice na lata 2018 - 2020 to dokument strategiczny, definiujący 

obszar i cele polityki rozwoju oraz najważniejsze przedsięwzięcia społeczne, gospodarcze i inne,  

które w możliwie najlepszy sposób powinny przyczynić się do realizacji pożądanej wizji rozwoju 

centrum miasta. Plan stanowi główne narzędzie prowadzenia polityki rozwoju centrum miasta 

Bobolice do roku 2020. Rozwiązania zawarte w Planie to lista najskuteczniejszych przedsięwzięć 

rozwojowych w obecnej perspektywie finansowej UE 2014 - 2020. 

 

Pan Zdzisław Strzelczak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Uchwała Nr XXXIX/331/18 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”,  

 

5) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Bobolic.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Radca Prawny Bożena Sobańska.  

  

Obniżenie wynagrodzenia Burmistrza Bobolic ma związek z nowym rozporządzeniem Rady 

Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, 

dotyczącym m.in. obniżenia poziomu wynagrodzenia zasadniczego  

w gminach do 15 tysięcy mieszkańców, które wchodzi w życie 1 lipca 2018r. 

 

Uchwała Nr XXXIX/332/18 została podjęta 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”, 2 

głosach „wstrzymujących się”,     



 5 

Pani Burmistrz przed zakończeniem obrad poinformowała o przetargach, które są realizowane 

przez Gminę: 

1. PRZEBUDOWA RYNKU MIEJSKIEGO – były 2 przetargi na I etap, do pierwszego przetargu 

nie wpłynęła żadna oferta, ogłoszono 2 przetarg gdzie wpłynęła 1 oferta firmy, która realizuje 

obecnie te zadanie. Zadanie idzie zgodnie z planem, terminami, nie ma zagrożenia terminu 

zakończenia zadania.  

2. STREFA INWESTYCYJNA – odbyły się 4 przetargi, na 1 przetarg nie wpłynęła żadna oferta, 

2 przetarg nie wpłynęła żadna oferta, 3 przetarg wpłynęła 1 oferta, która była znacznie za duża, 

kosztorysy inwestorskie były niższe więc postępowanie zostało unieważnione. Do 4 przetargu 

wpłynęły 2 oferty, z których wybrano jedną ofertę.   

3. UL. MIESZKA I – odbył się 1 przetarg, na który wpłynęły 3 oferty. W wyniku postępowania 

przetargowego widać, że będzie wybrana firma Colas.  

4. ŻŁOBEK MIEJSKI – ogłoszono 3 przetargi, w 1 przetargu nie wpłynęła żadna oferta, w 2 

przetargu wpłynęła 1 oferta, która znacznie przewyższyła kosztorysy, w dniu dzisiejszym 

ogłoszono 3 postępowanie przetargowe – zmodyfikowane, gdzie ujęto tylko roboty budowlane. 

Natomiast wyposażenie i plac zabaw wykona Gmina.  

 

Ad. 4. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska  


